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PROTOKÓŁ NR 69/2023 

 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 22 listopada 2023 roku. 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 900 

Zakończenie posiedzenia – godz. 1120 

 
 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rady Miejskiej w Łobzie  – zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni goście – lista obecności 

stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła, z upoważnienia przewodniczących stałych komisji 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Janicka - Lont.  

 

Zasadniczym tematem posiedzenia było zaopiniowanie materiałów poddawanych pod obrady 

Rady Miejskiej na sesji w dniu 24 listopada 2024 roku. Porządek obrad oraz materiały radni  

i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji – 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Łobzie 

Joanna Janicka – Lont. Przywitała wszystkich zebranych następnie stwierdziła kworum (13 

radnych obecnych) umożliwiające Komisji podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont poinformowała, że 

porządek obrad oraz materiały radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z 

zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji. Zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku 

posiedzenia. Wobec braku zgłoszeń Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja obradować będzie 

zgodnie z porządkiem posiedzenia przesłanym w zawiadomieniu. 

 

3. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że p. Burmistrz z uwagi na dzisiejszą nieobecność na 

ewentualne pytania radnych udzieli odpowiedzi na sesji. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zapytał Zastępcę p. Burmistrza  

o sprawę dotyczącą losów budynku po pogotowiu. 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy napisaliśmy zwykłe 

pismo do pana marszałka z zapytaniem, czy nam przekaże ten budynek. Jeśli nam go przekaże, 

to rzeczą druga będzie rozmowa z radnymi czy jest w ogóle sens składania wniosku. Tak to na 

dziś wygląda. 

 

4. Informacja Burmistrza Łobza o stanie realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych 

na rok 2023; 

Omówienia powyższej informacji dokonał kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

Lokalnego Witold Mazur. Następnie udzielił odpowiedzi na pytania radnych.  
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5. Informacja Burmistrza Łobza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 

ust. 1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 

23 marca 2003 roku o planowaniu; 

Omówienia powyższej informacji dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2023; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła i omówiła autopoprawkę p. Burmistrza do 

niniejszego projektu uchwały. Następnie udzieliła odpowiedzi na pytania radnych wobec zmian 

budżetu na rok 2023. 

 

Po omówieniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały wraz  

z autopoprawką zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 13 radnych. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2023 – 2037; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła i omówiła autopoprawkę Burmistrza do 

niniejszego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 13 

radnych. 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2024; 

Omówienia projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Anna 

Kacprzak. 

Po omówieniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 13 radnych. 

 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

 Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

 w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

 i o wolontariacie na rok 2024”; 

Radna Wiesława Romejko zaproponowała, aby w projekcie uchwały wprowadzić zmianę 

dotyczącą pkt 6 w Karcie oceny merytorycznej. Z obowiązującego zapisu wynika, że nowe 

stowarzyszenia, a powstało ich ostatnio wiele jak np. Koła Gospodyń Wiejskich, chcąc 

wystąpić o te środki, uzyskają zero punktów.  Zapytała, dlaczego nie możemy wprowadzić 

takich samych zapisów jakie są w programie Społecznik, gdzie wszystkie nowe organizacje 

mają już na starcie określoną liczbę punktów.  

Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Anna Kacprzak odpowiedziała, że zapisy 

ujęte w Karcie oceny merytorycznej wynikają z ustawy, ale do sesji dokładnie to sprawdzimy.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zaproponowała, aby iść o krok dalej, uwzględniając 

możliwość rozwoju nowych organizacji pozarządowych. Rola tych organizacji będzie się 

systematycznie zwiększała. Jest to bardzo ważne zagadnienie. w interesie gminy jest, aby było 
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więcej takich podmiotów, które te środki będą absorbować. Chodzi tu o pewną strategię 

współpracy z organizacjami pozarządowymi, która miałaby na celu zwiększanie ich potencjału.   

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie przy 9 

głosach „za” i 3 „wstrzymujących się”. Głosowało 12 radnych. 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2024-2026; 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień udzielonych przez dyrektor Centrum Usług Społecznych 

w Łobzie projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 11 radnych. 

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Usług Społecznych;  

Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Łobzie Dorota Skólmowska zgłosiła i omówiła 

autopoprawkę p. Burmistrza do niniejszego projektu uchwały. 

 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 12 radnych. 

 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr LXX/461/2023 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 października 2023 r. w sprawie określenia zasad i trybu 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

omówiła zmiany jakie są wprowadzane do niniejszej uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 12 radnych. 

 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

Nr XXII/159/2016 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie 

określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Łobez; 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 12 radnych. 

 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  

Nr XXXV/237/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Łobez; 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 12 radnych. 
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15. Komunikaty i informacje. 

Komunikatów i informacji nie zgłoszono. 

 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Joanna Janicka - 

Lont zamknęła wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

Przewodniczyła 

                Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

 

Joanna Janicka - Lont 

               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Aneta Dajnowska 

 

 


